
Styrelsemöte Bjurtjärns byalag 240411 
 
Deltagare: Kristian, Kent, Anna, Mari,Lisbeth och Barbro 
 
 

1. Mötets öppnande 
2. Fastställande av föredragningslista 
3. Ordförande informerar 

- Förfrågan till alla styrelsemedlemmar om de vill ha tillgång till info-mailen. 
Kristian skickar ut inloggningsuppgifter och vidarebefordrar alla mail så kan 
man gå in om man vill och behöver. 

- Kristian har kontaktat hembyggdsföreningens ordförande och startat upp ett 
samarbete med dem.  

- Bra om vi kan hjälpas åt att dra folk till varandra vid evenemang.  
- Vi har blivit kontaktade av kommunen som vill intervjua nyckelpersoner i 

byalaget angående framtida projekt i kommunen. Johan och Kristian ställer 
upp på detta. 

- Mats på Elon har kontaktat Johan för offert på solceller.  Detta är dock inget vi 
lagt i budget för investeringar i år. Är inte heller aktuellt så länge vi sitter på 
det elavtal vi gör nu. 

- Elavtal har bundits utan styrelsens medgivande. Detta innebär ett avtal på 3 
år med Nordic green där vi får betala för 21.000 kwh/år även om vi inte 
förbrukar detta. Tidigare år har vi legat på en förbrukning runt 19000 kwh. 
Skulle vi då sätta in solceller för att minska förbrukningen kommer vi ändå få 
fortsätta betala för all denna el plus solcellerna. 
 

4. Genomgång av förra styrelsemötet 
 

5. Ekonomi  
- Kent lämnar resultaträkning för första kvartalet. Flertalet räkningar skulle nu 

betalas och vi ligger drygt 18000 kr minus för första kvartalet 
- Kent önskar få skaffa abonnemang för Visma, vilket styrelsen godkänt om han 

tycker det är ett bra program.         
- Byte av bank? Nordea har höga kostnader för allt och de har inte gått med på 

ngn förhandling kring placering av pengar eller kostnader för swisch etc.  
Kent föreslår byte till Handelsbanken vilket övriga styrelsen godkänner. Vi kan 
dock inte byta bank förrän nästa år då vi då blir av med vårt plusgirokonto. Vi 
kan ej stänga ner det mitt på året.  

- Kent meddelar skatteverket om att vi behöver nya behörigheter i om nya 
styrelsen. Det ska också lämnas in ansökan om uppskjutning av deklaration.  
 

6. Medlemsarbetet  
- Knappt en tredjedel av förra årets medlemmar harbetlat medlemsavgift hittils 

i år, vad beror detta på? Är det för att inte inbetalningskort skickats ut? Vi får 
fundera på om man ska skicka ut det till vissa. För dyrt att skicka ut till alla. 
Får vi in alla medlemmar i Visma kanske vi kan skicka ut påminnelse om 
betalning digitalt.  



- Kent kollar om vi kan lägga in vår medlemslista från Excel i Visma. 
- Anna lägger ut påminnelse om betalning på hemsidan och på FB. 
- Är det så att folk avvaktar att betala årsavgiften i samband med evenemang? 

 
7. Rapporter 

- Johan har varit på Workshop för Storforsföreningarna: Enligt mail så var det 
kanske inte ngt matnyttigt för oss direkt. Men nu kan vi lägga ut reklam om 
oss på dessa plattformar.  
 

8. Kommande program 
 
• Valborgsfirande 
- Vi har nu fått godkänt serveringstillstånd för Valborg och ett par tillfällen till 

som slängts med utifall att vi vill ha PUB. Men det är nu osäkert om vi kommer 
få godkänt för mer tillfälliga tillstånd. Annars kommer vi behöva ansöka om 
stadigvarande tillstånd för slutet sällskap.  

- Det krävs nu också tillstånd för att få elda både av markägare och Polis. 
Kristian kontaktar polisen och ber Johan kontakta Folke. 

- Bandet Four är klart för spelning.  
- De som kan jobba denna kväll är Anna, Kent, Kristian, Marie och Lisbeth.  
- Vi lägger brasan tidigare i år och bandet får starta 20.00, detta då man förra 

året ansett att bandet spelat för sent.  
- Vi tänker att vi inte har något tal i år, ev kanske vi kan spela någon musik 

istället.  
- Anna lägger ut ett evenemang på Facebook och länkar till hemsidan. 

 
• Fixardag 25/5 
- Vi bjuder på mat och någon öl till de som kommer på fixardagen. 
- Prata med Anna och Anders om de kan komma och gräva upp rabatterna- 

Anna fixar det 
 

• Start av arbetslag 18/3 
- Börja med att ta bort julgran och midsommarstång, slänga bort entrékur och  
- Ev börja renovera småfönster i gympasalen.  
- Ta ner träd, Lisbeth pratar med Stefan om han kan hjälpa till. Kent pratar med 

Micke Lind om att såga ner dem.  
 

• Bjurtjärnsloppet 6/6 
- Tidtagningsapp där man betalar per startande kommer att användas i år.  Vi 

har fått info via mail av Lina nyligen kring detta.  
- Vem kan kontakta Elon om priser, de brukar bidra med pengar. K pratar med 

Johan om detta.  
- En del av det löparna betalar kan också gå till vinster 

 
 

 
 



9. Uthyrning av bygdegården 
- Kostnad vid uthyrning? Bör vi höja priserna? Kanske inte behöver göras i 

nuläget, vi vill ju att bygdegården ska nyttjas av medlemmarna och andra. 
Men vi måste ta betalt för den elen som förbrukas samt för kaffe. 

- Vi behöver speca upp priser för uthyrning bättre på hemsidan. 
- Använda hyreskontrakt när vi hyr ut fom nu. Faktura skickas till föreningar 

men privatpersoner bör debiteras innan uthyrningen. Går med faktura till 
privatpersoner också, men ska då ha kommit in på kontot innan. Detta då det 
hänt att det inte betalats. Betalning sker annars med swish, kontanter eller till 
plusgirot.  

- Nyckelskåp med kod att sätta ute så man slipper åka och öppna åt de som 
hyr. Kod lämnas ut vid uthyrning och ändras vid behov.  Kent kollar upp ett 
nyckelskåp. Vi behöver också byta ut alla lås på ytterdörrar då det är många 
nycklar ute på vift.  

- Storfors kommun kommer nu att hyra bygdegården den 20/5 kl 15 + 16.30. De 
har beställt kaffe och smärgåsar för 100 personer.  

- Anna beställer bröd och inhandlar pålägg etc. på ICA. Anna och Barbro gör 
smörgåsar på måndag förmiddag. 

- Uthyrning av kärra- bär sig inte alls ekonomiskt. Kostar många tusen per år i 
service, försäkring, skatt, däck osv, men vi får in några hundralappar i 
uthyrning.Första kvartalet i år har vi fått in 250 kr. Ej aktuellt i nuläget att köpa 
en ny kärra, vilket skulle behövas om vi ska fortsätta ha och hyra ut kärra för 
medlemmarnas skull. Men det går inte i nuläget ekonomiskt. Vi fortsätter hyra 
ut kärran så länge den håller, säger upp försäkringen, vi lägger ej heller några 
mer pengar på den, så när den är sönder är den sönder och skrotas. Kristian 
fixar en adapter så den passar alla bilar. Kostnaden för uthyrning höjs något.  

- Vi har under flera år hyrt ut lokal i bygdegården. Vi diskuterar nu hur det ska gå 
ihop ekonomiskt med tanke på senaste årens höga elkostnader. Vi kommer 
tyvärr att behöva höja hyran så att det täcker utgifterna. Samtal kommer att 
föras med de berörda.  

 
10.  Nycklar till bygdegården 

- Lås ska bytas- Johan har sagt att han ska ta kontakt med en medlem för 
offert, avvaktar å ser om detta är gjort. 

- Då nya lås och nycklar införskaffats upprättas kvitteringslistor för ut- och 
inlämning av nycklar. Alla styrelsemedlemmar bör ha en nyckel samt att vi 
behöver ett par för uthyrning samt reserv.  

 
11. Riktlinjer för kondoleanser/presenter/avtackning styrelsemedlemmar 

- Vi tar med oss detta var och en och funderar lite, skriver ihop något framöver 
till stadgarna, som ej kan ändras förrän nästa årsmöte. 

- Barbro har pratat med Ronny om avtackning vilket han inte ville i nuläget 
- Vi frågar Kristina om hon kommer på Valborgsfesten så tackar vi av henne då. 

 
 
 

 



12. Projekt/Investeringar 
 
- Johan har i uppdrag att kolla upp offerter på projektor, väntar på detta. Bör väl 

vara klart till kommunens möte 20/5.  
- Styrelsebeslut tas på detta när vi har offert. 
- Kent berättar att vi kan ringa ljudfabriken i Karlskoga om inte bredbandet 

fungerar, de har en direktlänk hit och kan hjälpa oss se vad som är fel.  
- Köket: Arbetsgrupp – Anna, Kent. Vi går ut med ett meddelande om det finns 

medlemmar som är intresserade av att vara med i gruppen. Vore bra att 
kunna locka till oss folk som har lite byggkunskaper. Anna tar på sig att göra 
en ritning på tänkt kök för att kunna använda i ansökan om offert. 

- Anna har kollat upp olika skrivare. Bläckpatronsskrivare ej aktuellt då vi 
använder den för sällan så bläck kommer att torka, och det blir i. längden dyrt 
och krångligt. Det bästa är färglaserskrivare, men en sådan skrivare som 
skriver ut A3, så vi kan göra egna affischer, koster från 10.000 kr och uppåt. 
Det är dock bra att färgpatronerna i dem är betydligt mer hållbara och räcker 
längre. Ändå en billig investering för att kunna göra bra reklam för våra 
evenemang. Vi kollar dock upp först och främst om det går att få igång den 
gamla laserskrivaren med en ny gul patron innan vi tar beslut om ny.  

- Har ej hört ngt angående besiktning av byggnaden ännu. Kent kontaktar 
Häckby angående att han är ny kassör, frågar också om han pratat med 
aktuell besiktningsman angående besiktningen ännu.  

- Värmesystemet – IOS har öppnat i Kristinehamn. Kent känner dem där så 
kontaktar dem för offert på värmepump. Micke Lind har åtagit sig att bygga ett 
fundament till värmepumpens utedel, bör nog inte sättas i fasaden enligt 
honom. 

- Utemiljö: Vi behöver börja med taket. Offert på tvätt och lagning av tak. Ej 
bestämt ännu vem som gör detta.  
 

13. Övriga frågor:  
 
- Barbro tar upp ”hundkursen” som planerats med Helena. Barbro har gjort en 

inbjudan för denna dag. Men tiden som bestämts fungerar inte då det krockar 
med fixardagen den 25/5. Vi kan tända grillen denna dag å folk tar med sig 
egen korv så krånglar vi inte med massa annat. När datum bestämts lämnar 
Barbro inbjudan för att läggas ut på FB och hemsidan.  

- Ta bort hylla under tv:n.  - Arbetslaget fixar detta.  
- Kent går igenom räkningar som inkommit:  
• Vi betalar 2500 kr per år till sotaren för sotning av 5 kaminer fast vi inte har 

mer än 4 st. Kent bestrider denna faktura och drar ut på sotning i lägenhet 
och musikrummet som aldrig används.  

• Vi betalar 1700 kr per år för brandskydd där de säger att de bytt ut 
brandsläckare hos oss vilket inte stämmer. Det står 2018 på de vi har. Ska vi 
betala så stora pengar för ingenting kan vi istället lägga pengar på inköp av 
egna varje år.  



• Vi har idag 35 A säkring vilket är väldigt dyrt. Behöver vi verkligen det? Vi kollar 
upp om nya värmepumpar/pump samt nytt kök kräver så hög säkring eller om 
vi kan sänka till 25 A 

• Vi betalar 1300 kr årligen för service på en hörslinga, varför? Vad vi vet så har 
de inte varit här och servat ngt.  

•  
14. Nästa möte sätts till 13/5 kl 18.00. Barbro åtar sig då fika.  

 
15. Mötet avslutas.  

 
 
 

 


